
 

Interpelacja nr 25 

z dnia 4 czerwca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie kursowania linii zastępczej Z-6 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się za Pana pośrednictwem do Zarządu Transportu Miejskiego o częstsze 

kursowanie autobusu linii zastępczej Z-6. Mieszkańcy skarżą się na zbyt długi czas 

oczekiwania, zwłaszcza poza godzinami szczytu, a także na wielki tłok w autobusie w 

godzinach szczytu. Może można byłoby wprowadzić na linię autobusy przegubowe – 

zastępują przecież kursowanie aż czterech linii tramwajowych.  

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


